
POLfTICA PARTITS 

El PP advoca per ajornar 
fins al gener I'aprovació 
del pressupost municipal 
Qualifica de "continuis~a" la proposta del PSC 

S.COSTAD. 
I LLEIDAI El cap de l'oposició a la 
Paeria i líder del PP a Lleida, 
Xavi Palau, va assegurar ahir 
que el pressupost de l'ajunta" 
ment del 2024 "no s'aprovara 
al pIe del dia 22" i va instar el 
govern del pse a reformular la 
proposta "i si fa falta esperar 
fins al gen.er, ho farem". Una 
proposta que va llan~ar durant 
l'esmorzar de Nadal que el PP 

ASPIRAATOT 

Xavier Palau va dir ahir que 
I'objectiu del seu partit per 
a les municipals del 2027 
lisera aconseguir I'alcaldia" 

va oferir als mitjans de comuni
cació, en que també va remarcar 
que el projecte de comptes del 
pse "s'ha negat a escoltar les 
reivindicacions deIs barris". Va 
afegir que és "continuista res
pecte al govern anterior d'ERe 
i Junts", que va titllar "del pit
jor ajuntament de la historia de 
Lleida". 

Palau va detallar que presen
taran 60 mesures als pressupos
tos "per impulsar polítiques de 
canvi, no de bisturí", entre les 
quals figuren revisar la recollida 
porta a porta a Balafia i Par
dinyes, licitar la tramitació del 
nou Pla d'Ordenació Urbanísti
ca Municipal (POUM), habilitar 
un parquing dissuasiu al costát 
de l'hospital Amau de Vilanova, 

El PP va celebrar ah ir un esmorzar als mitjans de comunicació per celebrar les festes nadalenques. 

un procés de participació ciuta
dana sobre els usos del convent 
de les Josefines, una auditoria 
de les instaHacions esportives i 
invertir més en l'area d'Esports. 
Sobre aquest últim punt, el cap 
d~·l'oposició va assenyalar que 
el projecte de pressupost del 

pse "només preveu destinar un 
0,24% de la inversió a Esports", 
i va dir que si no s'incremen
ta "exigirem responsabilitats 
i mesures polítiques al regidor 
d'Esports", Jackson Quiñónez. 

D'altra banda, Palau va afir
mar que el seu partit gaudeix 

de bona salut a Lleida després 
de passar de ser l'última for~a 
de la Paeria en l'anterior man
dat a ser la segona, i en volen 
més. "L'objectiu el 2027 sera 
aconseguir l'alcaldia, som aquí 
per ser la veu deIs ciutadans", 
va concloure. 


